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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesznek a kórházakban uralkodó embertelen 
hőség ellen?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A Magyar  Kórházszövetség körkérdést intézett  a kórházakhoz annak kapcsán,  hogy milyenek a
mesterséges hűtési viszonyok az intézményekben. A válaszok szerint a műtők 33 százalékában, az
intenzív osztályok 41 százalékában és a betegszobák 98 százalékában nincs hűtés. A válaszokból az
is kiderült, hogy az intézmények felének nincs pénze karbantartásra. Gulyás Gergely miniszter úr a
július 18-i  kormányinfón hangsúlyozta,  hogy a műtőkben működni  kell  klímaberendezésnek, és
amelyik kórháznak problémája van, forduljon a kormányhoz segítségért.

A visszajelzések tekintetében a minisztérium minden bizonnyal tervezi a megoldást a problémákra. 

- Mekkora forrás áll rendelkezésre a kórházi klímaberendezések beszerzésére?

-  Milyen  határidővel  lehet  megoldani  a  kórházakban  mesterséges  hűtéssel  kapcsolatos
felmerülő problémákat?

-  A minisztérium részéről  került-e  kijelölésre  olyan személy,  esetleg  munkacsoport,  amely
kifejezetten a fent leírt problémák operatív megoldásán dolgozik?


